
Protokół Nr XLI/14
 sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński

odbytej  19 września  2014 r.
 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Edward  Kosmal  o  godz.  10  00 otworzył  obrady XLI  sesji  Rady
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył,  że na stan  rady wynoszący 15 radych  zgodnie z listą  obecności  w
obradach sesji uczestniczyło 15 radnych, co  stanowiło  quorum do podejmowania prawomocnych
decyzji i uchwał.   
W  obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy
Makowski , Sekretarz Gminy Danuta Żygadło, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  oraz sołtysi.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Ponadto  w  obradach  sesji  uczestniczył  radca  prawny jak  również  obradom przysłuchiwała  się
przedstawicielka prasy lokalnej i mieszkaniec gminy.
Protokół  Nr XL/14 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu  27 czerwca  2014 r.
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania.
Następnie przewodniczący rady zgłosił wniosek dotyczący zmiany porządku obrad, a mianowicie: 
Stawiam wniosek  formalny na prośbę  wójta  o  zmianę  porządku obrad  XLI  sesji  Rady Gminy
poprzez wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały jako pkt 8 tj.
8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 6 , do umowy współpracy w
sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wój jeziora Miedwie poprzez budowę
kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard Szczeciński” 
Przewodniczący dopowiedział, że w/w projekt został omówiony na posiedzeniach komisji i uzyskał
pozytywną opinię.   
Kolejno przewodniczący rady poinformował, że przewodnicząca komisji rewizyjnej w związku z
pkt 7 porządku obrad sesji dotyczącym  projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi zgłasza
wniosek o wycofanie tego projektu uchwały .
Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Agnieszka Lenda  złożyła wniosek  komisji  rewizyjnej   o
wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, a mianowicie :
Komisja Rewizyjna stawia wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad  projektu uchwały w
sprawie rozpatrzenia skargi jako pkt 7.
Jako  uzasadnienie   do  wniosku  przewodnicząca   wskazała  ,że  z  uwagi  na  tematykę    skarga
mieszkańca gminy na sposób postępowania  i formę  wypowiedzi Dyrektora Gminnej Biblioteki
Publicznej Gminy Stargard Szczeciński, nie dotyczy  funkcjonowania jednostki tj. instytucji kultury
i  dlatego  nie  może  być  rozpatrywana  przez  radę.  Natomiast   dotyczy  zachowania  Dyrektora
Biblioteki  jako  funkcjonariusza  publicznego,  co  zdaniem  komisji  nie  powinno  mieć  miejsca.
Ponadto przewodnicząca dodała, że podczas posiedzenia komisji zostało wypracowane stanowisko
w którym komisja  proponując rozpatrzenie skargi przez Wójta Gminy w trybie pracowniczym i
zastosowanie kary porządkowej.
Następnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie oba wnioski razem.
Rada Gminy w obecności 15 radnych na sali podczas głosowania 15 głosami 'za” , „przeciw” 0 i
głosy „ wstrzymujące się „ przyjęła wnioski .     
Następnie przewodniczący rady odczytał porządek obrad  XLI sesji Rady Gminy uwzględniając
wcześniej  przyjęte  wnioski.  i  zapytał  czy  radni  mają  uwagi  bądź  inne  propozycje  do
przedstawionego porządku .
Wobec braku uwag przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 
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Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy wstrzymujące się „ 0”- przyjęła porządek obrad XLI sesji Rady Gminy Stargard
Szczeciński .
Porządek  obrad  XLI  sesji  Rady  Gminy  Stargard  Szczeciński  przed  zmianą  przedstawiał  się
następująco : 
1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XLI sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XL z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu
  27 czerwca 2014 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad

2. Interpelacje radnych  
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 
   przetargowym, nieruchomości stanowiącej własność gminy 
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej
6.Podjecie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego
7.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
8.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przyjmowanego mienia od Agencji Nieruchomości
   Rolnych 
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
9.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzenia lub  
     zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium uwarunkowań i  
     kierunków  zagospodarowania przestrzennego gminy 
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
10.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2014 roku oraz ocena 
   przygotowania szkół do roku szkolnego 2014/2015
   Stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
11.Ocena stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty
12.Analiza realizacji budżetu gminy za I-sze półrocze 2014 r.
    Opinia Komisji Rewizyjnej 
13.Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych oraz ocena udzielonych ulg i zwolnień z tego
tytułu 
    za pierwsze półrocze 2014 r.
    Opinia Komisji Rewizyjnej     
14.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
15.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych
17.Wolne wnioski i zapytania
18.Sprawy różne
19.Ustalenie terminu następnej sesji
20.Zamknięcie obrad sesji  
Porządek obrad XLI sesji  Rady Gminy Stargard Szczeciński według , którego rada obradowała
przedstawiał się następująco :
1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XLI sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XL z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu
  27 czerwca 2014 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad
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2. Interpelacje radnych  
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 
   przetargowym, nieruchomości stanowiącej własność gminy 
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej
6.Podjecie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego
7.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 6 , do umowy współpracy w 
   sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wód jeziora Miedwie poprzez budowę 
   kanlaizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard Szczeciński 
8.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przyjmowanego mienia od Agencji Nieruchomości
   Rolnych 
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
9.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzenia lub  
     zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium uwarunkowań i  
     kierunków  zagospodarowania przestrzennego gminy 
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
10.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2014 roku oraz ocena 
   przygotowania szkół do roku szkolnego 2014/2015
   Stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
11.Ocena stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty
12.Analiza realizacji budżetu gminy za I-sze półrocze 2014 r.
    Opinia Komisji Rewizyjnej 
13.Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych oraz ocena udzielonych ulg i zwolnień z tego
tytułu 
    za pierwsze półrocze 2014 r.
    Opinia Komisji Rewizyjnej     
14.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
15.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych
17.Wolne wnioski i zapytania
18.Sprawy różne
19.Ustalenie terminu następnej sesji
20.Zamknięcie obrad sesji  
Ad.1
Jak wyżej . 
Ad.2
Brak interpelacji.
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr XLI/343/14 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10
lat w trybie przetargowym, nieruchomości stanowiącej własność gminy 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami 'za”  ,
„przeciw”  0  i  głosy  „wstrzymujące  się”  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/343/14,  która  stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XLI/344/14w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 r.
Przewodniczący rady odczytał  w/w projekt uchwały .
Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  15  głosami  'za”,
„przeciw” 0 i  głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XLI/344/14  , która stanowi
załącznik nr 4 do protokołu.
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Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XLI/345/14 w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej 
Radna Agnieszka Lenda jako mieszkanka Lipnika odnosząc się do zmiany siedziby w Grzędzicach
powiedziała,  że  mieszkańcy  Lipnika  raczej  będą  niezadowoleni  bo  będzie  dużo  dalej,  a  dla
mieszkańców Grzędzic to środek miejscowości. 
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami „  za”,
”przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „  0 – podjęła uchwałę  Nr  XLI/345/14 ,  która stanowi
załącznik nr 5 do protokołu .  
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XLI/346/14 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami 'za”  ,
„przeciw”  0  i  głosy „  wstrzymujące się  „  0  -  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/346/14,  która  stanowi
załącznik nr 6 do protokołu .
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XLI/347/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 6, do
umowy współpracy w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą  „ Ochrona wód jeziora
Miedwie  poprzez  budowę  kanalizacji  i  przebudowę  oczyszczalni  ścieków  na  obszarze
aglomeracji Stargard Szczeciński „ . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Przewodnicząca komisji  rewizyjnej  Agnieszka Lenda – odnosząc się  do projektu uchwały m.in.
powiedziała,  że  wprowadzenie  czynszu  dzierżawnego  na  firmę  obsługującą  tj.  eksploatatora
urządzeń  wodno – kanalizacyjnych  Wodociągi  Zachodniopomorskie – Goleniów - jakie będzie
miało przełożenie na budżet.
Wójt Gminy – odpowiedział,że po okresie trwania projektu będzie można zejść z tej opłaty.
Skarbnik Gminy m.in. wyjaśniła ,że zgodnie z przepisami w zakresie dofinansowania przy budowie
tego typu inwestycji to „zanieczyszczający”  płaci . Dalej skarbnik powiedziała ,że jeżeli gmina
wybudowała, wyłożyła swoje środki i wydzierżawia dla Goleniowa to czynsz dzierżawny musi być
taki jak wielkość  amortyzacji rocznej po to , aby odzyskać środki na odtworzenie tego mienia .
Będzie to kwota  okołu 400 tys zł powiedziała skarbnik. Eksploatator  wliczy to w koszty co może
spowodować wzrost opłaty za wywóz ścieków, ale rozłoży się to na wszystkie miejscowości gdzie
jest kanalizacja. 
Przewodnicząca komisji rewizyjnej Agnieszka Lenda podsumowując powiedziała ,że jest to tylko
dyskusja  w  formie  informacji,  bo  wpływu  na  to  nie  mamy,  a  następnie   przypomniała  o
konieczności  podłączeniu  się   wszystkich   mieszkańców,  którzy  mają  taką  możliwość   do
wybudowanej  kanalizacji .
Radny Chaładus – powiedział m.in. o tym, aby Goleniów nie skalkulował większych kosztów niż te
400 tys zł , aby temu zapobiec.
Skarbnik  Gminy wyjaśniła,  że koszty ustala gmina, a  nie Goleniów i  to,  że będą  zapisane w
umowie dzierżawy i nie ma obowiązku z dzierżawy poczynić inwestycji.
Wójt Gminy – poinformował,że w najbliższym czasie odbędzie się dyskusja, bo kończy się okres
umowy 3 letniej  i zwróciły się wodociągi, aby ten okres  wynosił 10 lat.
Po zakończeniu dyskusji przewodniczący rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami 'za”  ,
„przeciw”  0  i  głosy „  wstrzymujące się  „  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XLI/347/14,  która  stanowi
załącznik nr  7 do protokołu . 
Ad.8 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek przedstawiła
opinię  komisji  do  informacji  wójta  o  zagospodarowaniu  przejmowanego  mienia  od  Agencji
Nieruchomości Rolnych, a mianowicie:
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 15 września 2014 r. 
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dokonała analizy informacji o zagospodarowaniu mienia przyjętego oraz planowanego do przejęcia 
przez gminę z zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych i ją przyjęła. 
Komisja wyraziła nadzieję na większą przychylność  ze strony Agencji przy przyjmowaniu mienia
na rzecz gminy.
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili.
Ad.9 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek przedstawiła
stanowisko  komisji  do  informacji  wójta  na  temat  realizacji  składanych  wniosków  w  sprawie
sporządzania  lub  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  oraz  studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, a mianowicie : 
Komisja na tym samym posiedzeniu przeanalizowała  informację wójta na w/w temat i ją przyjęła.  
Przewodniczący Rady Gminy zabierając głos m.in. powiedział o budowach osiedli mieszkaniowych
na terenie gminy i pojawiającym się  problemie dotyczącym budowy dróg, i tutaj przewodniczący
powiedział ,że jeżeli budowane są osiedla to też powinny być budowane drogi przez właścicieli , bo
w budżecie gminy nie ma środków  na ten cel. 
Przewodniczący jako  przykład  przytoczył  Kolonii  Kiczarowo  i  dodał,  że  jest  obecny  na  sesji
mieszkaniec tej Kolonii, gdzie w odpowiednim punkcie obrad sesji przewodniczący udzieli głosu do
przedstawienia sprawy. Ponadto przewodniczący również powiedział o problemie kiedy jest np. 10
współwłaścicieli drogi i jeden się nie zgadza na udział finansowy  w  budowie drogi . Kończąc
wypowiedź  przewodniczący  wspomniał  o  drodze  gminnej   Grabowo  –  Małkocin,  z  której  to
ostatnio użyty materiał do jej remontu spłynął i to,że należy tej drodze się przyjrzeć.
Ad.10
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przestawił stanowisko
komisji do informacji o  działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2014 roku
oraz oceny przygotowania szkół do roku szkolnego 2014/2015 w brzmieniu jak niżej: 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  na  posiedzeniu  w  dniu  16  września  2014  r.
przeanalizowała informację o działalności Ośrodka za I-sze półrocze jak również  przygotowanie
szkół do roku szkolnego 2014/2015 pozytywnie oceniając  informację przyjęła.
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili.
Ad.11
Przewodniczący  Komisji  Socjalno-Porządkowej  i  Oświaty  Jarosław  Kornet  przedstawił  opinię
komisji do tematu „Oceny stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy”, a mianowicie: 
Komisja Socjalono-Porządkowa i Oświaty na tym samym posiedzeniu dokonała analizy stanu czyli
czym  dysponują  jednostki  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  na  terenie  gminy  i  przedstawioną
informację komisja przyjęła .    
Ponadto przewodniczący komisji dodał, że w trakcie dyskusji członkowie komisji zwrócili uwagę ,
aby w tych miejscowościach gdzie nie ma selektywnego wywoływania i powiadamiania strażaków
o pożarze, stworzyć takie możliwości. 
Przewodniczący również powiedział o stanie budynków w których mieszczą się remizy, iż niektóre
nie  są  opalane,  a  jeżeli  tak  to  duże  koszty  ogrzewania,  o  przeglądzie  hydrantów  i  wymianie
niesprawnych i  czy są takie przypadki, że na terenie jednostki  nie ma hydrantu.
Ad.12
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Agnieszka  Lenda  przedstawiła  opinię  komisji  do  tematu
dotyczącego analizy realizacji budżetu gminy za I-sze półrocze 2014 r., a mianowicie : 
Komisja  rewizyjna  na  posiedzeniu  w  dniu  17  września  2014  r.  dokonała  na  podstawie
przygotowanej informacji , analizy realizacji budżetu gminy za I-sze półrocze 2014 roku wraz z
informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej gminy za I-sze półrocze 2014 r. i
informacją o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej i instytucji kultury za I-sze
półrocze 2014 r.
Komisja przedstawione informacje przyjęła.(Informacje stanowią załącznik nr8,9 i10 do protokołu) 
Przewodnicząca komisji poinformowała, że na posiedzeniu komisja m.in.  dyskutowała nad  
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zagrożeniami wykonania dochodów budżetowych w roku 2014  ( sprzedaż działek, wpływy z 
mandatów czy odszkodowanie z Powiatu za przejęte grunty) .
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili.
Ad.13
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do informacji w
sprawie analizy ściągalności podatków i opłat lokalnych oraz ocena udzielonych ulg i zwolnień z
tego tytułu za pierwsze półrocze 2014 r., a mianowicie : 
Komisja  Rewizyjna  na  tym  samym  posiedzeniu  przeanalizowała  przygotowaną  informację
dotyczącą udzielonych ulg i zwolnień w podatku rolnym, leśnym oraz w podatku od nieruchomości
za okres I-szego półrocza 2014 r. wraz z windykacją podatkową . 
Komisja informację przyjęła.
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili.
Ad.14
Wójt  Gminy Kazimierz Szarżanowicz przedstawił  informację  na temat działalności  od ostatniej
sesji, a mianowicie: 
Referat Finansowy

I. Zarządzeniem Nr 124/14 z dnia 30 czerwca 2014 r. dokonano zmian w budżecie gminy na 2014 r.
oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez:

Zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań własnych o
kwotę 462 362 zł z twego:

a) wydatki związane z realizacją zadań własnych o kwotę 285 969 zł w tym:
- w dziale 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną gaz i wodę - zmniejszono i
  zwiększono wydatki o kwotę 42 zł;
- w dziale 600 Transport i Łączność – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 137 000 zł
- w dziale 710 Działalność usługowa – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 54 zł;
- w dziale 750 Administracja Publiczna – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 57 000 zł;
- w dziale 754 Bezpieczeństwo Publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zmniejszono wydatki o
  kwotę 2 400 zł i zwiększono wydatki o kwotę 3 400 zł;
- w dziale 758 Różne rozliczenia – zmniejszono wydatki o kwotę 12 661 zł;
- w dziale 801 Oświata i wychowanie- zmniejszono wydatki o kwotę 3000 zł

        i zwiększono wydatki o kwotę 3 700 zł;
- w dziale 851 Ochrona Zdrowia – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 3 074 zł;
- w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejszono wydatki o kwotę
  44 127 zł i zwiększono wydatki o kwotę 55 088 zł;
- w dziale 921 Kultura i ochrona Dziedzictwa Narodowego – zmniejszono i zwiększono wydatki
  o kwotę 16 511 zł;
- w dziale 926 Kultura fizyczna – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 10 100 zł;

b) wydatki związane z realizacją zadań zleconych o kwotę 176 393 zł w tym:
- w dziale 751 Urzędy Naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz
  sądownictwa – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 432 zł;
- w dziale 852 Pomoc społeczna – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 175 961 zł.

II. Zarządzeniem Nr 126/14 z dnia 30 czerwca 2014 r. dokonano zmian w budżecie gminy na 2014
r. oraz ustalono układ wykonawczy poprzez:
1. Zwiększenie dochodów i zwiększenie wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań
własnych o kwotę 61 216 zł z tego:
a) dochody i wydatki związane z realizacją zadań własnych o kwotę 59 418 zł w tym:
    - w dziale 852 Pomoc społeczna – zwiększono dochody i zwiększono wydatki o kwotę 59 418 zł;
b) wydatki związane z realizacją zadań zleconych o kwotę 1 798 zł w tym:

- w dziale 852 Pomoc społeczna – zwiększono dochody i zwiększono wydatki o kwotę 1 798 zł;
Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych i zleconych zadań. Zmiany 
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dochodów i wydatków budżetowych powodują zmianę planu finansowego Urzędu Gminy.
III. Zarządzeniem Nr 131/14 z dnia 28 lipca 2014 r. dokonano zmian budżetu gminy na 2014 r. oraz
ustalono układ wykonawczy poprzez:
1.Zwiększenie dochodów i zwiększenie wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań
własnych o kwotę 58 007,32 zł  z tego:
a) dochody i wydatki związane z realizacją zadań własnych o kwotę 57 766 zł w tym:

- w dziale 852 Pomoc społeczna – zwiększono dochody i zwiększono wydatki o kwotę 57 766zł;
b) wydatki związane z realizacją zadań zleconych o kwotę 241,32 zł w tym:

- w dziale 852 Pomoc społeczna–zwiększono dochody i zwiększono wydatki o kwotę241,32  zł;
Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych i zleconych zadań. Zmiany
dochodów i  wydatków budżetowych  powodują  zmianę  planu finansowego  Gminnego  Ośrodka
Pomocy Społecznej.
IV. Zarządzeniem Nr 134/14 z dnia 8 sierpnia 2014 r. dokonano zmian w budżecie gminy na 2014 r.
oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez:
1. Zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań własnych o
kwotę 95 557 zł w tym:

- w dziale 600 Transport i Łączność – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę
        16 000 zł;

- w dziale 750 Administracja Publiczna – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 4 587 zł;
- w dziale 754 Bezpieczeństwo Publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zmniejszono wydatki i
  zwiększono wydatki o kwotę 3 000 zł;
- w dziale 801 Oświata i wychowanie - zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 30 000 zł;
- w dziale 852 Pomoc społeczna – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 400 zł;
- w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejszono i zwiększono
  wydatki o kwotę 34 994 zł;
- w dziale 921 Kultura i ochrona Dziedzictwa Narodowego – zmniejszono i zwiększono wydatki
  o kwotę 5 676 zł;
- w dziale 926 Kultura fizyczna – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 900 zł;

W Referacie Nieruchomości i Rolnictwa

1)W dniu 26.06.2014 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 2676/2014 stanowiącą umowę 
sprzedaży niezabudowanej nieruchomości, położonej w obrębie Lubowo, oznaczonej numerem 
działki 153/3 o pow. 0,0122 ha. Sprzedaż w drodze bezprzetargowej dla poprawy warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej. Cena sprzedaży ustalona została na kwotę netto 
6 480,00 zł. 
2 W dniu 14.07.2014 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 2036/2014 stanowiącą umowę 
sprzedaży niezabudowanej nieruchomości, położonej w obrębie Lipnik, oznaczonej numerem 
działki 7/4 o pow. 0,1919 ha. Cena sprzedaży ustalona została na kwotę netto 65 120,00 zł. 
3)W dniu 28.08.2014 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 425/2014 stanowiącą umowę 
sprzedaży niezabudowanej nieruchomości, położonej w obrębie Grzędzice, oznaczonej 
numerem działki 371/12 o pow. 0,1171 ha. Cena sprzedaży ustalona została na kwotę netto 
62 900,00 zł. 
4)W dniu 24.07.2014 r. przeprowadzono rokowania na sprzedaż 2 nieruchomości  
niezabudowanych położonych w obrębie Pęzino (dz. nr 86/4) i Grzędzice (dz. nr 149/10) . Ceny 
50 000,00 zł i 45 000,00 zł (netto). Do rokowań nie przystąpił żaden oferent. Rokowania 
zakończone wynikiem negatywnym.
5)W dniu 11 sierpnia 2014 r. przeprowadzono I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
niezabudowanej nieruchomości rolnej, położonej w obrębie Małkocin, oznaczonej numerem 
działki 119 o pow. 0,33 ha. Cena wywoławcza – 8 360,00 zł (netto). Do przetargu nie przystąpił 
żaden oferent. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym.
6) W dniu 12 sierpnia 2014 r. przeprowadzono I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż
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      samodzielnego lokalu użytkowego nr 2 o powierzchni użytkowej 70,65 m2 w budynku

mieszkalno-użytkowym nr 33 wraz z przynależnym do niego pomieszczeniem gospodarczym o 
pow. 24,50 m2 na poddaszu budynku oraz udziałem w wysokości 38/100 części w częściach 

wspólnych budynku i takim samym udziale w prawie własności działki gruntu oznaczonej 
numerem 53/1 o pow. 0,1166 ha, położnej w obrębie Klępino. Cena wywoławcza – 88 140,00 zł 
(netto). Do przetargu nie przystąpił żaden oferent. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym.
7) W dniu 13 sierpnia 2014 r. przeprowadzono I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w obrębie Żarowo, oznaczonej numerem działki 39 o
pow. 0,70 ha. Cena wywoławcza – 188 100,00 zł (netto). Do przetargu nie przystąpił żaden 
oferent. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym.
8) W dniu 21 sierpnia 2014 r. przeprowadzono I przetarg ustny ograniczony na sprzedaż udziału 
wynoszącego 96/500 części w nieruchomości zabudowanej budynkiem gospodarczym 
oznaczonej numerem działki 203/3 o pow. 0,0081 ha, położonej w obrębie Strachocin. Cena 
sprzedaży ustalona została na kwotę 1 707,80 zł. 
9) W dniu 21.08.2014 r. przeprowadzono II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w obrębie Lipnik, oznaczonej numerem działki 7/3 
o pow. 0,1539 ha. Cena wywoławcza – 42 000,00 zł (netto). Do przetargu nie przystąpił żaden 
oferent. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym.
10)Wydano 10 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, posiadaniu 
nieruchomości rolnych położonych na terenie gminy w obrębach: Kurcewo, Skalin, Strachocin, 
Tychowo, Witkowo i Żarowo.
11)Wydano 15  zezwoleń na usunięcie drzew i krzewów. 
12)W dniu 07.07.2014 r. wszczęto postępowanie administracyjne w związku ze złożeniem 
wniosku Eco Salvage o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla 
przedsięwzięcia pn.. „Budowa hali z przeznaczeniem na zbieranie, składowanie i odzysk 
odpadów z tworzyw sztucznych, budowa budynku socjalnego i budynku biurowego, montaż 
zbiornika na paliwo, montaż separatora” na dz. nr 3/12, obręb Krąpiel, gmina Stargard 
Szczeciński. W dniu 26.08.2014 r. wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach, w 
której stwierdzono brak potrzeby przeprowadzania oceny oddziaływania przedsięwzięcia na 
środowisko.
13)W dniu 23.06.2014r. wpłynął wniosek Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w
Stargardzie Szczecińskim w sprawie zgłoszenia dot. uciążliwości zapachowych wynikających 
z działalności Zakładu Rolnego należącego do Spółdzielczej Agrofirmy Witkowo 
w miejscowości Tychowo, gmina Stargard Szczeciński. W tej sprawie poinformowano strony o 
czynnościach podjętych oraz, że na tego typu uciążliwości nie ma podstaw prawnych, a w takich
przypadkach można występować na drodze cywilnoprawnej.
14)W dniu 11. 08.2014 r. do tut. urzędu wpłynął protest mieszkańców wsi Tychowo, w którym 
żądano przeniesienia fermy w inne miejsce. W nawiązaniu do protestu poinformowano, iż organ
administracji samorządowej nie jest w stanie przeciwdziałać temu zjawisku, ponieważ nie ma ku
temu podstaw prawnych oraz w przypadku tego typu uciążliwości można występować na drodze
cywilnoprawnej.
15)W sprawie inwestora JONI MINK Sp. z o.o. Sp. k. o wydanie decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. „Wymiana 18 wiat- pawilonów hodowlanych na 
istniejącej fermie norek” na dz. nr 85/4, obręb Strumiany, gmina Stargard Szczeciński 
zakończono postępowanie w tej sprawie. W dniu 14.08.2014 r. wydano decyzje, w której 
umorzono postępowanie dla przedmiotowego przedsięwzięcia. Natomiast w dniu 05.09.2014 r. 
wydano decyzję, w której dokonano zwrotu opłaty skarbowej w wysokości 250 zł z uwagi na 
wycofanie przez Inwestora wniosku o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach.
16) W sprawie złożonych w dniu 21.05.2014 r. wniosków o wydanie decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach, tj. zgody na realizację przedsięwzięć pn.: „Zbieranie, transport i odzysk
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odpadów innych niż niebezpieczne” zlokalizowanych na dz. nr 344/24”, obręb Strachocin, 
gmina Stargard Szczeciński oraz „Zbieranie, transport i odzysk odpadów innych niż 
niebezpieczne” zlokalizowanych na dz. nr 344/18, 344/19, 344/24”, obręb Strachocin, gmina 
Stargard Szczeciński, stwierdzono konieczność przeprowadzenia ocen oddziaływania 
przedsięwzięć na środowisko. Wydano postanowienia, w których nałożono obowiązek 
przeprowadzenia ocen oddziaływania przedsięwzięć na środowisko oraz nałożono obowiązek 
sporządzenia raportów o oddziaływaniu na środowisko. W związku z powyższym w dniu 
31.07.2014r. wydano postanowienia, w których zawieszono postępowania w sprawie wydania 
decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla ww. przedsięwzięć do czasu przedłożenia 
przez Inwestora ww. raportów.
17)W związku z otrzymanym pismem z dnia 21.07.2014 r. w sprawie nieprzyjemnych zapachów
powstających przy hodowli trzody chlewnej w gospodarstwie prowadzonym w miejscowości 
Trzebiatów, gmina Stargard Szczeciński, w przedmiotowej sprawie przesłano pismo z dnia 
03.09.2014 r. do stron postępowania oraz do poszczególnych organów informujące 
o przeprowadzonych czynnościach. 

18)W  okresie  od  1  sierpnia  do  31  sierpnia  2014  r.  przyjmowano  i weryfikowano  wnioski
producentów rolnych ubiegających się o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju
napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej w okresie rozliczeniowym od 1 lutego do
31 lipca 2014 r. Przyjęto łącznie 163 wnioski. 

19)Od 1 września 2014 r. wydawane są decyzje w sprawie zwrotu podatku akcyzowego 
zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej w okresie od 1 
lutego do 31 lipca 2014r. Na chwilę obecną wydano 84 decyzje.
20) Zawarto umowę odnośnie wyłapywania bezpańskich zwierząt na terenie gminy Stargard 
Szczeciński. 

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji
1. Zadania wykonane
1)Dokonano okresowej kontroli gminnych obiektów budowlanych (56 szt.), oraz placów zabaw (34
     szt.)
2) Zakupiono materiały na wykonanie wiaty grillowej i ławek w miejscowości Grzędzice (środki z
    funduszu sołeckiego).
3)Zakupiono garaż jako pomieszczenie gospodarcze na plac zabaw w Lipniku . (środki z funduszu
    sołeckiego). 
4)Wykonano remont schodów i parapetów w świetlicy  Rogowie (środki z funduszu sołeckiego).
5)Doposażono place zabaw w Trzebiatowie, Sułkowie, Żarowie, Grzędzicach, Karpielu, 
   Poczerninie i Witkowie Drugim i Pęzinie (fundusz sołecki).
6)Dostarczono i zamontowano nowy obiekt kontenerowy do miejscowości Lipnik.
7)Zakupiono farby olejne na pomalowanie ogrodzenia działki 753/2 w Lipniku.
8)Wykonano remont awaryjny (po zalaniu) pomieszczeń świetlicy w Strzyżnie
9)Zakupiono materiały budowlane na odnowienie ogrodzenia świetlicy w Krąpielu (fundusz 
   sołecki).
10)Wykonano remont schodów przy szatni sportowej i boisku w Koszewie.
11)Zakupiono deski sosnowe obrobione z przeznaczeniem na naprawę siedzisk widowni na na 
     boisku sportowym w Koszewie.
12)Zakupiono awaryjnie zawory bezpieczeństwa w celu ich wymiany przy bojlerach w szatni 
     sportowej w Koszewie.
13)Wymieniono awaryjnie zdewastowane baterie natryskowe 3 szt. w pomieszczeniach 
      łazienkowych szatni sportowej w Koszewie.
14)Naprawa wraz z zakupem części zamiennych do urządzeń w sanitariatach w świetlicy w Pęzinie.
15)Zakupiono impregnat do konserwacji drewnianych elementów pomostu (molo) w Koszewie. 
16)Wykonano remont posadzki w świetlicy i ogrodzenie przed świetlicą w Skalinie (częściowo z 
     funduszu sołeckiego).
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17)Awaryjnie naprawiono kocioł gazowy C.O. w kotłowni przy świetlicy w Grzędzicach.
18)Wykonano remonty cząstkowe w drogach gminnych: Żarowo- Grzędzice, Grzędzice w ul. 
     Jeziorna, ul. Gryfa, ul. Lipowa, ul. Brzozowa, droga Grzędzice – Lipnik, Krąpiel- Zukowo, 
     Pęzino, Ulikowo- Bębnikąt, Strachocin , Poczernin Lubowo, Skalin- Wierzcląd.
19)Wykonano wymianę barier ochronnych na moście w Lubowie, rzeka Małka.
20)Wykonano nawierzchnię żużlową dla postoju samochodów, remontu przejścia dla pieszych, 
      barierki ochronnej, wiat przystankowych i wykonano peronik z kostki brukowej w miejscowości
      Grzędzice- przy szkole., 
21)Wykonano konserwację syntetycznej nawierzchni trawiastej  boiska orlik w Witkowie 
      Pierwszym, Gmina Stargard Szczeciński.
22) Naprawiono pobocza w drodze gminnej w Strzyżnie.
3. Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego :
1) Przetarg na roboty budowlane pn. Wykonanie napraw gwarancyjnych szkoły podstawowej w
    Małkocinie w gminie Stargard Szczeciński.
W przetargu wpłynęły 2 oferty:
Oferta nr 1. 
Eda- kar- Bud usługi budowlane Edward Szmydka, ul. Słowackiego 17 B/3,, 73-110 Stargard 
Szczeciński, cena ofertowa brutto 19 733,96 zł
Oferta nr 2. 
 Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo i Pomiary Elektryczne Zygmunt Majewski z siedzibą, ul. 
Kołłątaja 20,
73-110 Stargard Szczeciński, cena ofertowa brutto 16 814,94 zł
 Dnia 11.08. 20143 roku podpisano umowę   z Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo i Pomiary 
Elektryczne Zygmunt Majewski z siedzibą, ul. Kołłątaja 20, 73-110 Stargard Szczeciński. 
2) Unieważniono po terminie do składania ofert przetarg na opracowanie dokumentacji projektowo
- kosztorysowej rozbudowy i przebudowy szkoły podstawowej wraz z dobudową sali gimnastycznej
i zagospodarowaniem terenu w miejscowości Sowno.  Przetarg unieważniono na podstawie art. 93
ust. 1 pkt 7 ustawy Prawo zamówień  publicznych (postępowanie obarczone jest niemożliwą  do
usunięcia  wadą,  uniemożliwiającą  zawarcie  niepodlegającej  unieważnieniu  umowy  w  sprawie
zamówienia publicznego).
Zostało jednocześnie uruchomione nowe postępowanie na wyłonienie Wykonawcy na opracowanie
dokumentacji projektowo - kosztorysowej rozbudowy i przebudowy szkoły podstawowej wraz z
dobudową  sali  gimnastycznej  i  zagospodarowaniem  terenu  w  miejscowości  Sowno.  Termin
składania ofert do dnia 18.09.2014 roku, do godz 14:00.
3) Przetarg na wykonanie usługi pn. Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej 
budowy świetlicy wraz z zagospodarowaniem przyległego terenu w Tychowie.
W przetargu wpłynęło 17 ofert i tutaj wójt odczytał odczytał skrajne ceny ofert
4) Przetarg na wykonanie dostawy pn. Sprzedaż i dostawa nowego kontenera gospodarczego do 
miejscowości Lipnik Gm. Stargard Szczeciński ”.
W przetargu wpłynęły 3 oferty:
Dnia 10.09.2014 r. podpisano umowę w sprawie zamówienia z firmą Bamor Sp.. z o.o. , ul. jedności
Narodowej 21, 72-315 Resko.
5) Przetarg na wykonanie usługi pn. Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej 
przebudowy budynku świetlicy wraz z zagospodarowaniem przyległego terenu w  Warchlinku
W przetargu wpłynęło 12 ofert i tutaj wójt poinformował jakie to oferty podając rozpiętość kwot.
6) Przetarg na wykonanie robót budowlanych pn. Remont nawierzchni, wykonanie nowych miejsc
parkingowych  na  terenie  przed  budynkiem  świetlicy  wiejskiej,  wraz  z  remontem  istniejącej
kanalizacji sanitarnej prowadzącej do budynku świetlicy zlokalizowanej w miejscowości Poczernin
na dz. geod. 445, 44/3 i 247, został unieważniony.
W postępowaniu nie wpłynęła żadna oferta.
Gmina ogłosiła dnia 17.09.2014 roku drugi przetarg na powyższe zadanie. Termin składania ofert 
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do dnia 25.09.2014 roku, do godz. 14:00.
4.  Inne.

1) Wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych tj.:
- podpisano umowy dzierżawy części działek stanowiące drogi wewnętrzne na zajęcie w celu 
budowy urządzeń nie związanych z infrastruktura techniczną drogi i na umieszczenie tych 
urządzeń- 10 szt.
- wydano decyzję na zajęcie i umieszczenie urządzeń nie związanych z infrastruktura techniczna 
dróg gminnych- 20 szt.
- lokalizację zjazdów z dróg – 8 szt.
- odcinków przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 17 szt.
- odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 11 szt.
- wydano opinię do wydania decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego- 10 szt.
2) Udostępniono świetlice wiejskie na imprezy indywidualne wraz z rozliczeniem – 40 szt.
3) Realizacja zadań, wynikających z uchwały Rady Gminy, dotyczących odpłatnego przejmowania 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych wybudowanych  przez  inwestorów  prywatnych na 
terenie Gminy.
W Referacie Planowania Przestrzennego
1.Wydano:

− 42 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, w tym na rzecz gminy na
    zabudowę mieszkaniową jednorodzinną w Smogolicach na działce nr 117 (4 budynki),    
− 10 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,  
−   8 decyzji w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy,    
− 10 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu
    zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków   
    zagospodarowania przestrzennego gminy, 
−15 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
   nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, w tym 
   opinia dotycząca podziału działki nr 343/3 w Skalinie stanowiącej własność gminy,    
− 8 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium
   uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
− 40 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania
   przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
   gminy,
− 3 informacje o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania
   przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
   gminy,
− 26 zawiadomień o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych;

2.Sporządzenie koncepcji zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie  
   Święte oraz koncepcji zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
    przestrzennego gminy w obrębach Ulikowo i Krąpiel;
3.Prowadzenie procedur planistycznych sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
   przestrzennego oraz zmiany Studium gminy w celu ustalenia przeznaczenia terenu oraz 
   rozmieszczenia inwestycji celu publicznego tj. lokalizacji napowietrznej linii 
   elektroenergetycznej wysokiego napięcia 110 kV relacji Morzyczyn – Drawski Młyn na terenie 
   obrębów Lipnik, Klępino, Kiczarowo, Strachocin, Ulikowo, Sułkowo, Tychowo, Trzebiatów, 
   Krąpiel;
4.Przygotowanie wyłożenia do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 
   przestrzennego w  obrębie Grzędzice;
5.Prowadzenie procedury uzgadniania i opiniowania projektu zmiany planu miejscowego w obrębie
   Lipnik. 
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Ponadto wójt gminy lub zastępca uczestniczyli w następujących spotkaniach jak:
- 28 czerwca 2014 r. w festynie w Barzkowicach,
- 9 lipca 2014 r. w spotkaniu w Strachocinie z mieszkańcami  (przetwarzanie plastików)
- 18 sierpnia 2014 r. w zebraniu wiejskim w Grabowie,
- 20 sierpnia 2014 r. w spotkaniu,  które odbyło się w Barzkowicach w sprawie
        Farmy Wiatrowej ,
- 21 i 26 sierpnia 2014 r. zdawanie egzaminu na wyższy stopień awansu zawodowego przez
       nauczycieli,
- 29 sierpnia 2014 r. w dożynkach Agrofirmy Witkowo,
- 30  sierpnia 2014 r. w dożynkach gminnych,
- 1 września 2014 r. w inauguracji Roku Szkolnego,
- 6 września 2014 r. w zawodach sportowych w Grzędzicach,
- 6 września 2014 r. w dożynkach Holstar w Pęzinie,
- 6 września 2014 r. w dożynkach w Tychowie,
- 11 września 2014 r. w spotkaniu sołtysów,
- 12 września 2014 r. w Targach Rolnych w Barzkowicach,
- 13 września 2014 r. w dożynkach w Kurcewie, Klępinie i Grzędzicach.
Ad.15
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przedstawił  pisma jakie wpłynęły do rady gminy od
ostatniej sesji, a mianowicie :
-  pismo  Zachodniopomorskiego  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony  Środowiska   z  dnia
16.07.2014 r. w sprawie przekazania według właściwości do załatwienie pismo mające znamiona
skargi  na  zaniedbania  w wykonywaniu zadań  przez  Wójta,  które  wpłynęło  do  Wojewódzkiego
Inspektoratu Ochrony Środowiska w Szczecinie w dniu 10 lipca 2014 roku.
Z  uwagi  na  to  że  jest  to  skarga  na  zaniedbania  Wójta   zdaniem  skarżącego  odnośnie  w
wykonywaniu zadań własnych gminy polegających na utrzymaniu  czystości i porządku w gminie
przewodniczący rady przekazała  za zgodą  rady – jednogłośnie  –  skargę  do rozpatrzenia  przez
komisję rewizyjną, czyli zbadanie zasadności zarzutów w skardze.
Zastępca wójta poinformował ,że jest to teren po wyrobisku żwiru koło szkoły w Strachocinie, z
drogi tego terenu nie widać i jest ciągle  zaśmiecany mimo ,że stawiane są tam tablice mówiące o
zakazie składowania gruzu i śmieci. Gmina sukcesywnie  sprząta ten teren , było nawet zgłoszenie
do policji. 
- pismo Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Szczecinie w sprawie realizacji projektu
  „ Budowa niebieskiego korytarza ekologicznego wzdłuż doliny rzeki Iny i jej dopływów „ ,
- pismo Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie terminu złożenia oświadczenia majątkowego
  i drugie pismo wyjaśniające termin końca VI  kadencji,
-  Pismo  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Szczecinie w  sprawie  zbadania  Przez  Kolegium
uchwały Nr XL/342/14 Rady Gminy Stargard Szczeciński  w sprawie określenia szczegółowych
zasad,  sposobu  i  trybu  udzielania  ulg  w  spłacie  należności  pieniężnych  mających  charakter
cywilnoprawny  - Kolegium Izby naruszenia nie stwierdziło,
-pismo Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  św.  Apostołów Piotra  i  Pawła  z  Barzkowic  w  sprawie
remontu kościoła ,
- pismo w sprawie udziału w Zjeździe ,
Ponadto przewodniczący poinformował o odbytych Dożynkach Gminnych w Koszewie, w których
brał udział  jak i o dożynkach w innych miejscowościach.
Ad.16
Brak interpelacji.
Ad.17 Wolne wnioski i zapytania
Brak.
Ad.18
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Przewodniczący rady za zgodą rady udzieli głosu mieszkańcowi Kolonii  Kiczarowo, który poruszył
temat dotyczący dojazdu  drogą wewnętrzną stanowiącą własność  gminny ( a nie lokalną  ), do
osiedla na którym znajduję  się  m.in.  jego posesja,  a konkretnie stanu technicznego tej  drogi  i
poinformował, że obecnie ta droga nie nadaje się do przejazdu, bo są same dziury i stojąca w nich
woda  jak również wymienił pozostałe drogi i ich stan . 
Przypomniał radnym jakie były podjęte działania , iż właścicielka od której nabyli grunty złożyła
pismo do Wójta w 2012 roku w sprawie przebudowy drogi gminnej- Kolonia Kiczarowo dołączyła
opracowaną  przez geodetę  propozycję  regulacji  drogi i  do dnia dzisiejszego tj.  od 2 lat nie ma
żadnej decyzji.
Z uwagi na zły dojazd mieszkańcy obawiają się problemu z dojazdem np. pogotowia ratunkowego
czy straży pożarnej.
Na obrady sesji  przybył  pracownik urzędu zajmujący się  drogami na terenie gminy Pan Julian
Wójcik  i odnosząc się do tego tematu m.in. powiedział, że jest to droga wewnętrzna jako działka,
nie jest to droga publiczna, wyliczony koszt remontu tej drogi to około 430 tys zł z rozłożeniem na
kilka lat . 
Kolejno dyskutowano na temat złożonego pisma dotyczącego przebudowy drogi gminnej Kolonii
Kiczarowo   i  odbytych  wspólnie  spotkań  i  wstępnych  ustaleń  oraz  o  zobowiązaniu  osoby
składającej pismo o udziale finansowym w zakresie remontu/przebudowy drogi , które miało być
wyrażone na piśmie   i do tej pory jak powiedział wójt nie ma takiego zobowiązania .
Radna Sylwia Więcek jako przewodnicząca komisji poinformowała ,że jej komisja podczas objazdu
dróg wiosną obejrzała tą drogę i zna jej stan techniczny i  tutaj przewodnicząca  zaproponowała, aby
zastosować  tańszy wariant, a radny tejże komisji  Władysław Kuźma zaproponował rozwiązanie
polegające na  kupnie płyt betonowych i ich ułożeniu na tym odcinku.
Mieszkaniec  Kolonii  Kiczarowo  powiedział  m.in.,  że   rozważał  możliwość  położenia  płyt  z
odwodnieniem terenu i dodał ,że żadnego raczej żużlu tylko wyrównanie drogi i położenie płyt .
Wójt Gminy  odnosząc się do tej propozycji powiedział, że trzeba wyliczyć koszt położenia płyt.
Dla informacji podana została cena płyty przez mieszkańca o odpowiednich rozmiarach wyszukana
w  internecie  i jest to kwota 65 zł za 1 szt. (150 cm x 300 cm x 15 cm grubość)
Przewodniczący rady podsumowując dyskusję  powiedział,że jest  rozwiązanie  tego problemu to
położenie płyt.
Mieszkaniec Kolonii Kiczarowo m.in powiedział, że na przyszłym spotkaniu tj. sesji oczekuje na
rozwiązanie tego problemu i w związku z tym   przekaże mieszkańcom Kolonii Kiczarowo, że na
przyszłej sesji będzie przedstawione rozwiązanie tego problemu .
Radny Kornet Jarosław – w swojej wypowiedzi poruszył temat dotyczący oznakowania  nazw ulic
w m. Sownie i występujących nieprawidłowościach zauważonych przez radnego m.in. czy słupki
zostały zabetonowane  i na jakiej  głębokości i czy w zleceniu gminy był zawarty zapis mówiący o
zabetonowaniu  bo  powinien  być  każdy słupek  stabilnie  zamontowany,  a  żaden  słupek  nie jest
obłożony.
Pan Julian Wójcik jako pracownik odpowiedzialny za wykonanie tego zadania odpowiedział m.in. ,
że odnośnie  miejscowości  Sowno  to  zadanie  nie  zostało  zakończone i  uwagi  radnego  zostaną
sprawdzone, było w zleceniu zagęszczenie nie było zabetonowania.
Radny Jarosław Kornet  zabierając ponownie głos  powiedział,  że firma wykonująca to  zadanie
powinna rzetelnie i dobrze je zrealizować oraz przypomniał radny o studzience, która miała być
założona naprzeciwko szkoły w Sownie.
Przewodniczący rady poruszył temat wykonania chodnika w Trzebiatowie w roku 2013 i zdaniem
przewodniczącego  został  źle  wykonany bo  stoi  woda  ponieważ  nie  ma odwodnienia,  o  czym
informował  również  sołtys.  Dalej  przewodniczący przypomniał,  że jest  w trakcie wykonywany
drugi kawałek chodnika i należy sprawdzić dokumentację, aby nie popełnić tego samego błędu.
Ponadto przewodniczący zgłosił konieczność naprawy kratki ściekowej przy kościele w Krąpielu na
drodze gminnej, gdzie zapadł się również chodnik.    
Pan Julian Wójcik odpowiedział,  że w tym roku zostanie to naprawione, a następnie udzielił 
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wyjaśnień odnośnie budowy chodnika w m. Trzebiatów w roku 2013 i w roku obecnym.
Radny Daniel Lesner powiedział o ulicy Radości  w Grzędzicach, którą mieszkańcy chcą wyłożyć
płytami  i innych swoich spostrzeżeniach dotyczących dróg. 
Pan Julian Wójcik odpowiedział,że będą prowadzone rozmowy w sprawie udziału mieszkańców w
ułożeniu drogi płytami.
Kolejno  odbyła się  dyskusja, a poruszony został temat przez pracownika Pana Juliana Wójcika
dotyczący budowy domów w dużych odległościach np. od dróg czy urządzeń infrastruktury, a  wójt
przypomniał  jak  wygląda  cała  procedura  w   gminie,  iż  gmina  wydając  decyzję  o  warunkach
zabudowy daje takie możliwości , powiedział o opłacie adiacenckiej i  planistycznej i o tym, że
często  się  tak  zdarza,  iż  po  wybudowaniu  domu na  terenie  gminy dana  osoba   nie  dokonuje
przemeldowania,  co wiąże się  z  mniejszym podatkiem dla gminy i  przypomniał,że na budowę
wodociągów i kanalizacji gmina daje zwroty
Radny Bogdan Chaładus – przypomniał, o udziale finansowym w remoncie drogi gminnej osoby z
miejscowości  Trzebiatów. 
Radny  Jarosław  Kornet  –  poruszył  zgłaszany  już  kilka  razy  problem  uprzątnięcia  gałęzi  po
wykonanej podcince drzew na drodze gminnej Poczernin – Rogowo – Lubowo i wycięcie krzaków.
Pan Julian Wójcik udzielając  odpowiedzi wyjaśnił, że była osoba która miała uprzątnąć gałęzie ale
tego nie zrobiła i obecnie zostały uzgodnione dwie osoby, które mają uprzątnąć te gałęzie .
Radny Jarosław Kornet zapytał co dalej z ułożeniem kostki w Poczerninie był ogłoszony przetarg i
brak zgłoszenia, a może inna firma.
Wójt Gminy -odpowiedział m.in. ,że po rozmowie z Panią Skarbnik  samo ułożenie kostki w tym
roku, a pozostałe  rzeczy na rok następny.
Wójt Gminy poinformował radnych o wyroku Sądu ogłoszonego w dniu 23 lipca 2014 r. w sprawie
Orlika w Witkowie , gdzie sąd nie znalazł winy Wójta Gminy. 
Ad.19
Przewodniczący rady  podał termin zwołania XLII sesji Rady Gminy wraz z terminami  posiedzeń
komisji i zobowiązał przewodniczących komisji do ustalenia tematów wynikających z planu pracy
rady i tak :
- obrady XLII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 31 października 2014 r. godz. 10 00,

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 27 października 2014 r. godz. 8 30 ,
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 28 października 2014 r. godz. 830   ,
- komisja rewizyjna dnia 29 października 2014 r.  godz. 800 .
Ad.20 
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  Edward  Kosmal
podziękował wszystkim za udział i o godz. 12 50  zamknął obrady XLI sesji Rady Gminy Stargard
Szczeciński.

Protokołowała :                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
Z. Stoczkowska                                                                                         Edward Kosmal 
Data sporządzenia :                                                                            Data podpisania :
2014.09.19                                                                                       2014.10..............


